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SE.BRM.0002.1.2024 
 
 

 
Protokół nr 64 

 
 
 
LXIV Sesja RMiG Kórnik odbyła się 31 stycznia 2024 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego w Kórniku. Obrady rozpoczęto o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 

17:22 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Roman Genstwa 

8. Krystyna Janicka 

9. Jarosław Janowski 

10. Magdalena Kosakowska 

11. Iwona Kosmalska 

12. Łukasz Kwas 

13. Adam Lewandowski 

14. Jarosław Mieloch 

15. Magdalena Pawlaczyk 

16. Andrzej Regulski 

17. Jerzy Rozmiarek 

18. Andrzej Surdyk 

19. Jerzy Walczyk 

20. Agnieszka Wiśniewska 

21. Adam Zydroń 
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1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodniczący Adam Lewandowski otworzył LXIV Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest transmitowane  

w Internecie, a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna 

wydana w związku z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta  

i Gminy Kórnik (dokument jest załącznikiem do protokołu). Przewodniczący 

przypomniał procedurę głosowania. Następnie poprosił o zachowanie reguł dyskusji, 

kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Przewodniczący RMiG Kórnik 

sprawdził obecność. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 19 radnych (radni Maciej 

Brylewski i Magdalena Kosakowska spóźnili się na posiedzenie). Rada Miasta  

i Gminy Kórnik miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący Adam Lewandowski przedstawił porządek obrad posiedzenia.  

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Przedstawienie sprawozdania Rady Seniorów z działań podjętych w 2023 roku 



3 
 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

a) z wykonania przetargów, 

b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

7. Sprawozdania Komisji Rady: 

a) roczne sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji z działań 

podjętych w 2023 roku, 

b) roczne sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z prac podjętych w 2023 roku, 

c) z prac podjętych w okresie międzysesyjnym, 

d) przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok oraz 

przedstawienie planów pracy pozostałych komisji. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

a) wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Kórnik w Lokalnej 

Grupie Działania Stowarzyszenie „Lider Zielonej Wielkopolski”  

z siedzibą w Środzie Wielkopolskiej, 

b) ustalenia zasad przyznawania oraz wysokości diet dla radnych Rady 

Miasta i Gminy Kórnik oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym, 

c) ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych – sołtysów, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta  

i Gminy Kórnik oraz nadania jej statutu, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego 

niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego 

niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 

g) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej  

w Szczodrzykowie, 

h) nadania nazwy ulicy w miejscowości Czmoń, 
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i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu geodezyjnego Bnin, w rejonie ulic: Wilczej i Czołowskiej, gmina 

Kórnik, 

j) petycji wniesionej przez Stowarzyszenie Aktywna Mościenica, 

k) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza MiG 

Kórnik. 

9. Interpelacje. 

10. Zapytania. 

11. Wnioski radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

14. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Jarosława Janowskiego. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXIII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument stanowi załącznik. 

Nie zgłoszono uwag. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LXIII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Mieloch 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

4. Przedstawienie sprawozdania Rady Seniorów z działań podjętych w 2023 roku: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, przedstawił Przewodniczący Rady 

Seniorów MiG Kórnik Marek Kaczmarek.  

 

Do obradujących dołączył radny Maciej Brylewski. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

 

Po wysłuchaniu wymieniono podziękowania za współpracę i złożono życzenia 

dalszej owocnej działalności. 

 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Przewodniczący Adam Lewandowski odczytał sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej (w załączniku). Nie zadano pytań. 

Radna Krystyna Janicka poinformowała, że kórnicki sztab WOŚP zebrał 240 tys. zł – 

bez środków z licytacji. Radna Dominika Buczkowska poinformowała, że sztab 
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WOŚP działający w PN części gminy zebrał 122 tys. zł, również bez środków  

z licytacji. 

 

6. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że Fundacja Rozwoju Demokracji 

Lokalnej przyznała MiG Kórnik I miejsce w Rankingu Gmin Województwa 

Wielkopolskiego, w kategorii gmin miejsko – wiejskich. 

Informacje z działalności międzysesyjnej, będące załącznikiem do protokołu, odczytał 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły. 

 

Do obradujących dołączyła radna Magdalena Kosakowska. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 21 radnych. 

 

Przewodniczący Adam Lewandowski poinformował, że załącznikiem do jego 

sprawozdania (p.5.) jest propozycja odpowiedzi dla ZZ Celnicy PL. Nie zgłoszono 

zastrzeżeń. 

 

Radny Andrzej Regulski zapytał, czy informacje z punktu 11 dotyczą możliwości 

zakupienia budynku, na którą radny zwrócił uwagę kilka miesięcy temu. Burmistrz 

Przemysław Pacholski potwierdził. Radny poprosił o przedstawienie wniosków  

ze spotkania. Burmistrz powiedział, że właściciele sprzedadzą nieruchomość temu, 

kto zapłaci najwięcej. Gmina musi sporządzić operat dotyczący wyceny wartości 

nieruchomości. Po opracowaniu dokumentu burmistrz powróci do rozmów  

z właścicielami. Zapewnił, że gmina chce kupić nieruchomość.  

Radny Jerzy Walczyk poprosił o rozszerzenie informacji z p. 31 (projekt węzła 

przesiadkowego w Gądkach). Burmistrz wyjaśnił, że powodem rozmowy jest brak 

uzgodnień zjazdu na drogę serwisową. Sprawy muszą być uzgodnione  

jak najszybciej, ponieważ dworzec w Gądkach jest bardzo potrzebną i oczekiwaną 

inwestycją.  Burmistrz pozytywnie ocenił przebieg rozmów. Zadeklarował, że droga 

serwisowa zostanie przejęta jako gminna, tym bardziej, że tę funkcję pełni.  

Na spotkaniu rozmawiano także nt. innych dróg. W sprawie dworca w Gądkach 

rozmawiano także o uregulowaniu dojazdu do dworca po wybudowaniu parkingu  

z przedstawicielami PKP. Teren zarezerwowany pod dodatkowy tor będzie służył 
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jako uzupełniający parking do czasu realizacji inwestycji. W sprawie gruntów zostanie 

podpisane porozumienie. Rozmawiano także nt. budynku dworca w Szczodrzykowie.  

Radny Jerzy Walczy zapytał, czy na spotkaniu z przedstawicielami Aquanet S.A.  

(p. 32.) rozmawiano nt. zapobieżenia niskiemu ciśnieniu wody latem w PN części 

gminy. Czy budowa wodociągu może być zrealizowana szybciej. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak wskazał, że spółka robi wszystko, by magistralę uruchomić 

wcześniej. Wyraził nadzieję, że w sezonie letnim przyszłego roku ciśnienie wody 

będzie prawidłowe. 

Radna Anna Maria Andrzejewska odniosła się do informacji z p. 10. Zapytała,  

czy zasady pomocy firmom wspierają ich decyzje o lokalizacji inwestycji  

w MiG Kórnik. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił, że było to pierwsze 

spotkanie z przedstawicielami specjalnej strefy ekonomicznej. Powiedział, że duże 

dochody Wielkopolski mają istotny wpływ na współczynniki pomocy.  

Radna poprosiła o rozwinięcie informacji z punktu 25., dotyczącego budowy 

posterunku policji w Szczytnikach. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział,  

że rozmawiano o zmianie lokalizacji, ponieważ budowa komisariatu w Koninku 

wiązałaby się z pozyskaniem zgód od KOWRu. Poruszono sprawy organizacyjne,  

w tym podpisanie listu intencyjnego. Zanim to nastąpi ma być rozwiązana kwestia 

zwiększenia liczby etatów, także na posterunku w Kórniku.  

Radny Maciej Brylewski zapytał o organizację obiektu Wodkom w Czołowie (p. 7.). 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że spółka przedstawiła podjęte działania 

i plany w celu pozyskania zintegrowanego pozwolenia na prowadzenie punktu 

przeładunkowego. Przedstawiono koszty. Radny zapytał, czy kosztorysy gwarantują, 

że mieszkańcy nie będą płacili więcej za odbiór odpadów. Burmistrz Przemysław 

Pacholski odpowiedział, że prace mają pozwolić na przekazanie zadań spółce. Jeśli 

przewoźnicy zewnętrzni podniosą ceny, zadania przejmie Wodkom.  

Radny Maciej Brylewski także nawiązał do informacji związanych z PKP. Zapytał,  

czy teren rezerwowany pod dodatkowe tory dotyczy kolei dużych prędkości. 

Burmistrz przypomniał, że plany budowy dotyczą inwestycji PLK. Koncepcja nie jest 

znana.  

Radny Jarosław Janowski zapytał o plany dotyczące zagospodarowania dworca PKP 

Gądki. Burmistrz wyjaśnił, że część budynku musi być przeznaczona na poczekalnię. 

Na parterze dworca w Gądkach będzie także toaleta i część usługowa, na I piętrze 

pomieszczenia KPA Kombus, na II piętrze sala konferencyjna/ miejsce spotkań  
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dla mieszkańców, seniorów. Dworzec w Szczodrzykowie ma być także wykorzystany 

na potrzeby UMiG Kórnik. 

Radny Jarosław Janowski poprosił o rozwinięcie informacji z punktu 21. Burmistrz 

Przemysław Pacholski powiedział, że Aquanet S.A. będzie administrował siecią 

kanalizacyjną w Szczodrzykowie. Opracowywany jest harmonogram przejęcia 

obowiązków. Kolejnym etapem będzie obsługa sieci wodociągowej. Radny Roman 

Genstwa zapytał o termin oddania sieci wodociągowej do użytku. Burmistrz 

powiedział, że ma to nastąpić na przełomie marca i kwietnia br.   

Radna Magdalena Kosakowska, odnosząc się do informacji nt. zagospodarowania 

dworca PKP Gądki zaproponowała, by pomieszczenia dla seniorów umieszczono  

na parterze. Dodała także, że dobrym rozwiązaniem będzie utworzenie na dworcu filii 

biblioteki publicznej. Burmistrz powtórzył, że wymogiem bezpłatnego przekazania 

budynku jest zapewnienie obsługi podróżnych na parterze. Pozostałe propozycje 

będą rozpatrywane.  

Radna Beata Bruczyńska zapytała o przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej  

i kolektora tłocznego w Skrzynkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, 

że trwa wyłanianie wykonawcy. Radna zapytała o postęp działań nad dokumentacją 

dla kanalizacji sanitarnej Błażejewa i Błażejewka. Wiceburmistrz wyjaśnił, że toczy 

się procedura wydania pozwolenia na budowę, także dla inwestycji w Biernatkach. 

Sprawy są na bieżąco omawiane podczas spotkań z przedstawicielami spółki 

Aquanet. 

Radny Stanisław Duszczak zapytał o tryb spotkania z komornikiem (p. 26.). 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił, że spotkanie dotyczyło licytacji dóbr, gdzie 

jednym z wierzycieli jest gmina.  

 

6a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Informacje, będące załącznikiem do protokołu, odczytała kierownik Wydziału 

Funduszy Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych UMiG Kórnik Anna Biernacka. 

Nie zadano pytań. 

 

6b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Informacje, będące załącznikiem do protokołu, odczytała kierownik Wydziału 

Funduszy Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych UMiG Kórnik Anna Biernacka. 

Nie zadano pytań. 
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6c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Komendant Straży Miejskiej Tomasz Haremza przedstawił sprawozdania miesięczne 

i roczne, które są załącznikami do protokołu. 

Radna Magdalena Kosakowska zapytała, czy wszystkie kamery monitoringu działają. 

Komendant potwierdził. Radna powiedziała, że spływają do niej informacje,  

że przy rondzie w Kamionkach często przebywa młodzież i są sprzedawane 

narkotyki.  

 

6d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przedstawił protokół z posiedzenia KBRD, które 

odbyło się 15.11.2023 roku. Dokument jest załącznikiem. 

Radny Jerzy Walczyk zapytał, czy na grudniowym posiedzeniu rozpatrywano 

wniosek o instalację progów zwalniających na ul. Grabowej w Kamionkach i poziome 

oznakowanie skrzyżowania. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział,  

że wniosek będzie dyskutowany w lutym br.  

Radna Iwona Cupryjak zapytała o losy swojego wniosku dotyczącego 

bezpieczeństwa w Runowie. Przypomniała, że mimo negatywnej opinii ZDP 

dotyczącej wytyczenia przejścia dla pieszych, wiceburmistrz dał jej do zrozumienia, 

że postara się zakończyć sprawę pozytywnie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

powiedział, że poruszy temat w rozmowie z przedstawicielami ZDP, która planowana 

jest na połowę lutego br. Radna zaproponowała, by przejście zapisać w projekcie 

ścieżki pieszo – rowerowej. 

Radna Magdalena Kosakowska poprosiła, by na ww. spotkaniu poruszyć kwestie 

związane z bezpieczeństwem: dokończenie chodnika Kamionki – Daszewice  

i naprawę doświetlenia przejścia dla pieszych przy ul. Szczelinka w Szczytnikach. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że dzięki przekazaniu  

przez MiG Kórnik dokumentacji, przetarg na chodnik ma być rozstrzygnięty  

w pierwszej połowie bieżącego roku. W sprawie doświetlenia zwrócono  

się do wykonawcy o naprawę. Prace mają nastąpić, gdy będą dobre warunki 

pogodowe. 

Radna Krystyna Janicka zapytała o instalację lustra na skrzyżowaniu ulic 

Poznańskiej, Szkolnej i Pl. Niepodległości w Kórniku oraz doświetlenie przejścia  

dla pieszych przy ul. Armii Krajowej w Kórniku-Bninie. Wiceburmistrz powiedział,  
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że doświetlenie będzie zamontowane w bieżącym roku, natomiast lokalizacja lustra 

przysparza problemów. 

Radny Adam Zydroń zapytał o działania związane z wnioskiem o zamontowanie 

znaku mierzącego prędkość na ul. Błażejewskiej w Kórniku-Bninie. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak wyjaśnił, że sprawy formalne zostały zakończone, ale ZDP  

nie chce finansować zadania. Musi zostać podpisane porozumienie. Znak powinien 

być zamontowany przed sezonem letnim. 

 

7. Sprawozdania Komisji Rady: 

Linki do porządków obrad posiedzeń są załącznikami do protokołu. 

 

7a) Roczne sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji z działań podjętych  

w 2023 roku: 

Radna Iwona Cupryjak – przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym komisja obradowała dwa razy. 

Rozpatrzono petycje i skargę. Przyjęto plan pracy na 2024 rok. Radna przedstawiła 

roczne sprawozdanie z podjętych działań, które jest załącznikiem do protokołu. 

 

Obrady opuściła radna Agnieszka Wiśniewska. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 20 radnych.  

 

7b) Roczne sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z prac podjętych w 2023 roku: 

Radny Jerzy Walczyk – przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił roczne 

sprawozdanie z podjętych działań, które jest załącznikiem do protokołu. 

 

7c) Sprawozdania z prac podjętych przez komisje RMiG Kórnik w okresie 

międzysesyjnym: 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej – zastępczyni przewodniczącej 

Krystyna Janicka: 

Radni zaopiniowali projekt uchwały na bieżącą sesję i przyjęli plan pracy na 2024 

rok. 
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – przewodnicząca Beata Bruczyńska: 

Radni zaopiniowali projekt uchwały na bieżącą sesję, zapoznali się z korespondencją 

nt. jezior, przyjęli plan pracy na 2024 rok oraz wniosek o opracowanie projektu apelu. 

 

Komisja Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej – przewodniczący Adam 

Zydroń:  

Radni zaopiniowali projekty uchwał na bieżącą sesję, zapoznali się z wykazem 

wniosków o ustalenie warunków zabudowy i korespondencją, a także przyjęli plan 

pracy na 2024 rok. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – przewodniczący Stanisław Duszczak: 

Radni zaopiniowali projekty uchwał na bieżącą sesję, zaopiniowali wnioski  

o udzielenie dotacji i przyjęli plan pracy na 2024 rok. 

 

7d) Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok oraz przedstawienie 

planów pracy pozostałych komisji: 

Projekt uchwały jest złącznikiem do protokołu. Radny Stanisław Duszczak zwrócił 

uwagę na błędy literowe, które poprawiono. 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 

Iwona Kosmalska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/948/2024 
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Plany pracy pozostałych komisji są załącznikami do protokołu. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. 

Po przerwie: 

 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

8a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji 

członkostwa Gminy Kórnik w Lokalnej Grupie Działania Stowarzyszenie „Lider 

Zielonej Wielkopolski” z siedzibą w Środzie Wielkopolskiej: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Kórnik w Lokalnej Grupie Działania 

Stowarzyszenie „Lider Zielonej Wielkopolski” z siedzibą w Środzie Wielkopolskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Jarosław 

Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Janicka 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/949/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 
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8b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania  

oraz wysokości diet dla radnych Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych przysługujących radnym: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad przyznawania oraz wysokości diet dla radnych Rady Miasta i Gminy 

Kórnik oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena 

Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Brylewski, Roman Genstwa 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/950/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

8c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  ustanowienia zasady przyznawania, 

wysokość diet i zwrotu kosztów podróży służbowej dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysów: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych - 

sołtysów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Genstwa 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/951/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

8d) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady 

Seniorów Miasta i Gminy Kórnik oraz nadania jej statutu: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik oraz 

nadania jej statutu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz 

Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej 

Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/952/2024 



15 
 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

8e) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia  

od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy zmiana terminu przejęcia zadań nie wpłynie na 

budowę przystanku autobusowego przy ul. Długiej w Konarskiem. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak wyjaśnił, że projekt uwzględnia rozwiązania przyjęte w kolejnym 

dokumencie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, 

Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/953/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

8f) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia  

od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 
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zmiany uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, 

Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/954/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

8g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

darowizny nieruchomości położonej w Szczodrzykowie: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej  

w Szczodrzykowie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz 

Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej 

Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 
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Uchwała nr LXIV/955/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

8h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Czmoń: 

Pozytywna opinia K.IRiPP.  

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Czmoń.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, 

Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/956/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

8i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Bnin, w rejonie ulic: Wilczej  

i Czołowskiej, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu 

geodezyjnego Bnin, w rejonie ulic: Wilczej i Czołowskiej, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz 

Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej 

Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/957/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

8j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji wniesionej przez Stowarzyszenie 

Aktywna Mościenica: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie: 

udzielania odpowiedzi na petycję w sprawie budowy chodnika oraz ścieżki rowerowej 

wzdłuż ul. Mościenickiej w Mościenicy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/958/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 
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8k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi na działania Burmistrza MiG Kórnik: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza MiG Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, 

Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr LXIV/959/2024 

 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

9. Interpelacje: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radny Adam Zydroń złożył interpelację w sprawie wprowadzenia na terenie  

MiG Kórnik zielonych przystanków autobusowych. 

Radna Anna Maria Andrzejewska złożyła interpelację w sprawie utwardzenia  

i wyrównania drogi gminnej w Koninku. 

Radny Jerzy Walczyk złożył interpelację w sprawie korekty trasy autobusów  

w Szczytnikach. 

Radny Andrzej Regulski złożył interpelację w sprawie zmiany geometrii jezdni  

ul. 20 Października, na wysokości posesji nr 54, przy przedszkolu Pozytywka  

w Kórniku. 



20 
 

Radna Magdalena Kosakowska złożyła interpelację w sprawie budowy  

ul. Spacerowej w Kamionkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że trwają 

działania interwencyjne. Oświadczył, że inwestycja zostanie wykonana w sposób 

prawidłowy. 

Odpowiedzi zostaną udzielone w formie pisemnej. 

 

10. Zapytania: 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy została podjęta decyzja w sprawie podziału/ 

scalenia nieruchomości w Kórniku – Bninie. Przypomniał, że już wcześniej zadawał 

pytanie w tej sprawie w imieniu mieszkanki. Burmistrz Przemysław Pacholski 

odpowiedział, że odbyło się spotkanie, podpisany został protokół rozgraniczający. 

Prowadzona jest procedura w celu wydania decyzji. 

Radny Jarosław Janowski zapytał o przejmowanie nieruchomości na os. Piaskowym 

w Borówcu. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że jedna nieruchomość 

została przejęta, w sprawie kolejnej trwają rozmowy i  toczy się postępowanie. Radny 

zapytał także kiedy zostaną rozpoczęte prace nad budową oświetlenia ulic Zielona 

Dolina i Polnej w Borówcu. Burmistrz Przemysław Pacholski podkreślił, że najpierw 

wykonywane są inwestycje, na które gmina pozyskała dofinansowanie, następnie  

te, od których zależy realizacja kolejnych. 

Radna Iwona Kosmalska zapytała, czy w 2024 roku będzie budowana ul. Wiatrakowa 

w Dachowie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że w bieżącym roku 

powinien być rozstrzygnięty przetarg, a wykonanie nastąpi w 2025 roku. Drugie 

zagadnienie poruszone przez radną dotyczyło przelewania wód przez drogi  

w Dachowie. Podziękowała za interwencję. Burmistrz Przemysław Pacholski 

podkreślił, że obecna sytuacja hydrologiczna stanowi problem. Konieczne jest jego 

stale rozwiązanie, a nie działania doraźne. 

Radna Beata Bruczyńska przekazała zapytanie z Zebrania Wiejskiego w Czołowie  

o możliwość zatrzymywania autobusów na przystanku przy drodze wojewódzkiej. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że trwają rozmowy. Autobusy będą 

zatrzymywały się od marca br. 

Radny Jerzy Rozmiarek zapytał kiedy nastąpi budowa ul. Świerkowej w Czmoniu. 

Zwrócił uwagę, że gmina pozyskała pozwolenie na budowę. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak odpowiedział, że urząd przystąpi do wyłonienia wykonawcy. Realizacja 

zadania powinna rozpocząć się w drugim kwartale 2024 roku. Radny zwrócił uwagę 
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na konieczność doświetlenia przejścia dla pieszych. Wiceburmistrz powiedział,  

że sprawą zajmuje się Wydział ET UMiG Kórnik.  

Radna Iwona Cupryjak zwróciła uwagę na plany PKP budowy torów kolejowych 

przez Dziećmierowo, dzięki którym stacja PKP Kórnik znajdowałaby  

się przy miejscowości, a nie jak obecnie, w kilku kilometrowym oddaleniu. Zapytała, 

czy propozycja kolei będzie wprowadzona do mpzp, a jeśli tak, czy władze Kórnika 

pomogą mieszkańcom w proteście. Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił,  

że na etapie uzgodnień urząd otrzymał ww. wytyczne, które musiały zostać ujęte  

w projekcie. Zbierane są wnioski do propozycji, które będą rozpatrywane. Burmistrz 

uznał, że wszyscy powinni być po stronie mieszkańców. 

 

11. Wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radny Adam Zydroń przedstawił wnioski w sprawach: 

- zainstalowania poręczy przy filii Poczty Polskiej w Kórniku-Bninie, 

- wprowadzenia zadrzewień wzdłuż chodnika przy ul. Śremskiej w Kórniku-Bninie. 

Radny Jerzy Walczyk przedstawił wnioski w sprawie zwężenia i zalewania wodami 

opadowymi ul. Mieczewskiej w Kamionkach. 

 

Obrady opuściła radna Anna Maria Andrzejewska. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 19 radnych.  

 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Zebrani zapoznali się z załączoną interpelacją radnego Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego Jerzego Lechnerowskiego w sprawie podjęcia działań związanych  

z budową oraz modernizacją drogi wojewódzkiej nr 434 oraz odpowiedzią. Radna 

Magdalena Kosakowska zapytała w jakim trybie dokumenty znalazły się w bieżącym 

punkcie. Przewodniczący Adam Lewandowski odpowiedział, że w trybie 

informacyjnym, tak jak np. w przypadku interpelacji poselskich. 

 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Mieszkaniec Dachowy, przedstawiciel os. Tęczowego powrócił do sprawy 

przedstawionej podczas sesji 29.11.2023 roku – problemu z drogami na osiedlu. 

Następnie nawiązał do informacji o wykupieniu działki wzdłuż ul. Tęczowej,  
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na skrzyżowaniu z ul. Poznańską w Dachowie. Zaapelował o jak najszybsze 

przystąpienie do działań – równanie, utwardzenie. Mieszkaniec nawiązał także  

do planów stworzenia dojazdu do świetlicy wiejskiej, co ma się wiązać ze zmianami 

na placu zabaw. Poprosił o skonsultowanie planów z mieszkańcami. Dodał także,  

że konieczne jest zajęcie się boiskiem sportowym we wsi. Burmistrz Przemysław 

Pacholski wskazał, że na spotkaniu z mieszkańcami informował o działaniach 

podjętych przez urząd, m.in. ustawieniu oznakowania informującego o zagrożeniach, 

wytyczeniu pasa drogowego przez geodetę. Burmistrz dodał, że sprawa placu zabaw 

i drogi jest na etapie negocjacji z deweloperem. W sprawie boiska: musi powstać 

studnia głębinowa. Rozwiązanie sprawdza się w Robakowie. Przedstawiciel 

mieszkańców poprosił o rozwiązanie problemu układu drogowego w Dachowie 

poprzez stworzenie łącznika z ul. Nowina. Burmistrz Przemysław Pacholski 

odpowiedział, że łącznik, zapisany w mpzp, budowany jest etapami. Na zakończenie 

swojej wypowiedzi mieszkaniec os. Tęczowego w Dachowie poprosił włodarzy gminy 

o pomoc w rozmowach z deweloperem.  

Przewodniczący Adam Lewandowski poinformował, że zgodnie z harmonogramem 

prac RMiG Kórnik najbliższa sesja odbędzie się 28 lutego 2024 roku, a posiedzenia 

komisji 20 i 22 lutego 2024 roku. 

 

14. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył LXIV Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

 

      

         Przewodniczący 

Rady Miasta i Gminy Kórnik 

     /-/ Adam Lewandowski 

 

Protokołowała Helena Cyranik 

 

 

 

  

  


